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1. Samenvatting
De door de gemeenteraad benoemde Rekenkamercommissie heeft in het voorjaar van 2020 de 
opdracht gegeven aan onderzoeksbureau I&O Research om namens de commissie het onderzoek uit 
te voeren naar de doelmatigheid en doeltreffendheid van het lidmaatschap van The Economic Board. 
Het onderzoeksrapport en de bestuurlijke reactie van het college van B&W zijn bijlagen bij dit voorstel. 

2. Raadsvoorstel
De raad wordt voorgesteld om:
1. De aanbevelingen uit het rekenkameronderzoek The Economic Board over te nemen.

a. Het college te verzoeken om TEB te vragen om b.v. samen met de regio een beknopt 
monitoring instrument over gerealiseerde economische effecten op te stellen dat bij voorkeur 
ook voor de Liemers zelf (dus subregionaal) bruikbaar is;

b. In gesprek met het college afspraken te maken over de wijze  en met welke frequentie de 
samenwerkingsverbanden in het economische domein (TEB en Liemerse Ambassade) aan de 
orde komen in de raad;

c. Het college te verzoeken de lijnen tussen Zevenaarse bedrijven en TEB te versterken door met 
de Liemers Ambassade en de ondernemersverenigingen op zoek te gaan naar kansrijke 
verbindingen tussen TEB en bedrijven en een Liemerse propositie te maken voor de regionale 
opgaven en de investeringsagenda.

d. Het college te verzoeken de mogelijkheden te verkennen om in Logistics Valley verband de 
positie bij TEB of in de board te versterken;

e. In gesprek met het college de behoefte aan duidelijker kaderstelling van en governance over 
TEB te benadrukken

3. Waarom naar de raad
De gemeenteraad heeft een Rekenkamercommissie ingesteld om onderzoek te doen naar de 
doelmatigheid en doeltreffendheid van beleid. De Rekenkamercommissie heeft in het voorjaar van 
2020 uit de voorgestelde  onderzoeksonderwerpen, gekozen voor het onderzoek naar Het belang van 
the Economic Board voor Zevenaar. De Rekenkamercommissie levert nu het onderzoeksrapport op 
aan de gemeenteraad. Het is aan de gemeenteraad om te besluiten of de door de 
Rekenkamercommissie voorgestelde aanbevelingen worden overgenomen of niet.
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4. Doelstelling en beoogd resultaat
De Rekenkamercommissie heeft als opdracht om onderzoek te doen naar de doelmatigheid en 
doeltreffendheid van beleid. Hierover wordt gerapporteerd en er worden aanbevelingen gedaan aan 
de gemeenteraad die volgens de rekenkamercommissie bijdragen aan betere doelmatigheid en 
doeltreffendheid van gemeentelijk beleid. Uit dit onderzoek blijkt dat doeltreffendheid en 
doelmatigheid niet goed zijn vast te stellen. De aanbevelingen dragen bij aan het verbeteren van het 
verkrijgen van een beter inzicht in doeltreffendheid en doelmatigheid.

5. Argumenten en alternatieven

Argumenten
Het college te verzoeken om TEB te vragen om b.v. samen met de regio een beknopt monitoring 
instrument over gerealiseerde economische effecten op te stellen dat bij voorkeur ook voor de Liemers zelf 
(dus subregionaal) bruikbaar is.
In het onderzoek wordt geconcludeerd dat er op dit moment geen instrument beschikbaar is om de 
effecten te monitoren. Het realiseren van een dergelijk instrument zal voorzien in een vraag van de 
gemeenteraad Zevenaar en  waarschijnlijk voor de Liemers als geheel van belang zijn.

In gesprek met het college afspraken te maken over de wijze  en met welke frequentie de 
samenwerkingsverbanden in het economische domein (TEB en Liemerse Ambassade) aan de orde komen 
in de raad.
Uit het onderzoek blijkt dat naast de nieuwsbrieven van TEB, die in de griffiebrief worden opgenomen, 
en bijeenkomsten voor raadsleden weinig informatie over TEB naar de raad komt of in de raad 
besproken wordt. Geconcludeerd wordt dat er in de raad alleen over TEB gesproken wordt als er over 
de continuering van de financiële bijdrage besloten moet worden. Er is een duidelijke behoefte aan 
frequente informatie en gedachtenwisseling.

Het college te verzoeken de lijnen tussen Zevenaarse bedrijven en TEB te versterken door met de Liemers 
Ambassade en de ondernemersverenigingen op zoek te gaan naar kansrijke verbindingen tussen TEB en 
bedrijven en een Liemerse propositie te maken voor de regionale opgaven en de investeringsagendaUit het 
onderzoek is gebleken dat de lijnen tussenbedrijven in Zevenaar en TEB (te) lang zijn en niet altijd 
direct. De Liemers Ambassade kan een rol spelen in het versterken van deze lijnen.

Het college te verzoeken de mogelijkheden te verkennen om in Logistics Valley verband de positie bij TEB 
of in de board te versterken.
De Logistics Valley zal bij het gereed komen van de A15. Logistiek is sterk vertegenwoordigd in 
Zevenaar. Bundeling van de krachten van de deelnemende gemeenten aan de Logistic Valley en 
daarmee een betere positie bij TEB verkrijgen zal de kansen voor de bedrijven/gemeenten ten gunste 
komen.

In gesprek met het college de behoefte aan duidelijker kaderstelling van en governance over TEB te 
benadrukken.
De burgemeester van de gemeente Zevenaar is voorzitter van de stuurgroep Versterking regionale 
samenwerking en de wethouder Economische Zaken is lid van het PFO Economie van de Regio 
Arnhem – Nijmegen. In een gesprek met het college kan mede aan de hand van de Nota Verbonden 
Partijen (2018) besproken worden hoe de kaderstelling en/of governance van TEB versterkt kan 
worden.
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Alternatieven
De raad zou ervoor kunnen kiezen om de aanbevelingen van de Rekenkamercommissie niet over te 
nemen, of slechts een gedeelte van de aanbevelingen over te nemen. Het gevolg hiervan verschilt per 
aanbeveling. De geformuleerde aanbevelingen dragen niet alleen bij aan een beter inzicht bij de 
gemeenteraad over het belang van TEB voor Zevenaar maar kunnen ook een belangrijke bijdrage 
geven aan de bedrijvigheid/werkgelegenheid in de gemeente en regio. Door de aanbevelingen niet 
over te nemen, blijft de huidige situatie in stand waardoor het voor de gemeenteraad moeilijk blijft een 
goed inzicht te krijgen in nut en noodzaak van aansluiting bij TEB.

6. Hoe gaan we dat bereiken en is evaluatie nodig?
De raad wordt voorgesteld om het college te verzoeken om de geformuleerde aanbevelingen op te 
pakken en de raad hierover te informeren en in gesprek te gaan. 

7. Klimaat en duurzaamheid 
n.v.t.

8. Communicatie
n.v.t.

9. Kosten, baten en dekking
De kosten van het onderzoek zijn binnen het budget van de Rekenkamercommissie uitgevoerd .

10. Bijlagen
De volgende bijlagen horen bij dit voorstel:

Volgorde Documentnummer Naam 
1. Onderzoek Rekenkamercommissie: Belang Economic Board voor 

Zevenaar
2. Bestuurlijke reactie van het college van B&W

De Rekenkamercommissie van de Gemeente Zevenaar

De secretaris, De voorzitter,
R. Heemsbergen W. van Miltenburg
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Raadsbesluit
Onderwerp Rapport onderzoek The Economic Board
Zaaknummer Z/20/354948
Documentnummer INT/20/991295

De raad van de gemeente Zevenaar

 overwegende dat de Rekenkamercommissie onderzoek heeft gedaan naar de doelmatigheid en 
doeltreffendheid van het lidmaatschap van The Economic Board; 

gelezen het voorstel van de Rekenkamercommissie:

Gelet op artikel 182  van de Gemeentewet,

besluit:

1 De aanbevelingen uit het rekenkameronderzoek The Economic Board over te nemen.
a. Het college te verzoeken om TEB te vragen om b.v. samen met de regio een beknopt 

monitoring instrument over gerealiseerde economische effecten op te stellen dat bij voorkeur 
ook voor de Liemers zelf (dus subregionaal) bruikbaar is;

b. In gesprek met het college afspraken te maken over de wijze  en met welke frequentie de 
samenwerkingsverbanden in het economische domein (TEB en Liemerse Ambassade) aan de 
orde komen in de raad;

c. Het college te verzoeken de lijnen tussen Zevenaarse bedrijven en TEB te versterken door met 
de Liemers Ambassade en de ondernemersverenigingen op zoek te gaan naar kansrijke 
verbindingen tussen TEB en bedrijven en een Liemerse propositie te maken voor de regionale 
opgaven en de investeringsagenda.

d. Het college te verzoeken de mogelijkheden te verkennen om in Logistics Valley verband de 
positie bij TEB of in de board te versterken;

e. In gesprek met het college de behoefte aan duidelijker kaderstelling van en governance over 
TEB te benadrukken.

2 Het college te verzoeken de aanbevelingen a, c en d op te pakken en te monitoren en de raad 
hierover per raadsinformatiebrief te informeren voor het zomerreces 2021  en met de raad in het 
eerste kwartaal 2021 te spreken over de aanbevelingen  b en e.

Aldus besloten in de openbare vergadering van de raad van de gemeente Zevenaar,
gehouden op 25 november 2020.

De griffier De burgemeester
W. van der Vlies L.J.E.M. van Riswijk


